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DD.    27 juni 2022  
Betreft:  Woningbouw 
Van   Anne van Berlo- van Ginneken  

Geacht College,  
 
Aangezien de bouwprijzen en daardoor ook de prijzen van 
woningen (waarschijnlijk) zullen gaan stijgen. Vragen wij ons af of 
de geplande woningen op de locaties wel door kunnen gaan. Mede 
omdat we door inwoners worden aangesproken dat ze gehoord 
zouden hebben dat Keizersberg na fase 1A niet verder bouwt. 
 
Naar aanleiding van bovenstaande hebben we de volgende vragen:  

1. Is er bij het college iets bekend over mogelijke uitstel van bouwprojecten? 

2. Is er met de ontwikkelaars een tijdspad gemaakt? En zo ja, staat dit tijdspad 
vast? 

 
3. Lopen we het risico dat er door uitstel van ontwikkeling minder huizen op de 

markt komen en we zo het woningtekort niet kunnen aanpakken? 
 

 
4. Is er een mogelijkheid dat net zoals bij het bouwplan Molenbroekse Loop er 

door uitstellen van de plannen uiteindelijk andere woningen worden 
gebouwd? 
 

5. Is het college bereid deze zorgen te bespreken met ontwikkelaars? En 
daarbij te zorgen dat er (te zijne tijd) geen andere type woningen gebouwd 
gaan worden?  

 

Met vriendelijke groet Anne van Berlo  
Raadslid VVD 




